
Nedelja, 3.6.2018: Izlet za nagrajence, ki so v letu 2017 opravili najmanj 20 društvenih 
pohodov. 

 

Prišel ja 3. Junij 2018, napovedan dan za nagrajence. Toda: kam gremo, kako se bomo obuli, 
oblekli, kakšen denar vzeti s seboj…? To so vsakoletna vprašanja, odkar se dogajajo tovrstni 
društveni izleti v neznano. Končno bo vse znano. 

Zgodaj zjutraj smo se z avtobusom odpeljali proti Ljubljani in dalje. Bilo nas je za ta večji avtobus 
bivšega Avriga, NOMAGA (kakšno ime družbe!?) 

Okrog 8,30 smo se pred Lendavo ustavili. (Ugotovili smo, da je to naš cilj). Nada in Zdravko sta nam 
pripravila izdaten zajtrk. Izkazali so se tudi nekateri drugi člani, s sladicami, pijačo in prav nihče ni 
pozabil doma »dobre volje«. 

Na izhodu z avtoceste nas je pričakal Radikon Vlado, prvi predsednik društva Primorci in Istrani v 
Prekmurju. (Ustanovljeno je bilo leta 2010).  

V Lendavi smo si ogledali Gledališko in koncertno dvorano in Sinagogo, se sprehodili skozi mestni 
park Roža do Muzeja meščanstva, tiskarstva in dežnikarstva ter do baročne župnijske cerkev Sv. 
Katarine Aleksandrijske. 

Tudi na Vinarium, 53,5m visok stolp, smo se povzpeli, skoraj vsi z dvigalom. Z vrha je lep 
panoramski pogled na okoliške griče pa v daljavo na štiri države: Slovenijo, Hrvaško, Madžarsko in 
Avstrijo. 

Kmalu je prišel čas za kosilo, zato nas je Vlado vodil v Pince Marof do prostorov društva, kjer so nas 
postregli s ta pravim prekmurskim bogračem. 

Tu nas je sprejel sedanji predsednik društva Bensa Stanko, tudi avtor knjige Od Soče do Mure. 
Nazorno nam je predstavil naseljevanje in trdo življenje naših prednikov – beguncev, Društvo je 
uredilo mali muzej v leseni baraki. Prav take barake so si postavljali naši predniki ob naselitvi v 
Prekmurju. V muzeju hranijo dokumente in knjige, ki pričajo o njihovem trpljenju, žilavosti in 
ponosu, pa razna orodja , ki so jih večinoma sami izdelali. 

Gostiteljem smo se zahvalili. Iz naših krajev smo jim prinesli pravi lokovški »fouč«, ki ga je izdelal 
kovaški mojster Andrej Vončina ter šest litrsko penečo »briško rebulo«. Upamo, da jim bomo 
gostoljubje lahko vrnili ob njihovem obisku pri nas. 

Tudi na priznanja nagrajencem sem se spomnila. In tu je bil pravi čas za to. 

Potem pa smo se odpravili v Veliko Polano in si ogledali domačijo Miška Kranjca, pa na kmetijo 
Pomelaj, kjer smo poskusili domače dobrote in si ogledali, kako nastajajo izdelki iz koruznega 
ličkanja.  

Že v mraku smo zaključili naše potepanje s pogostitvijo, ki nam jo je pripravila Angelca. Bil je 
namreč že čas za večerjo. 



Upam, da smo bili z izletom vsi zadovoljni. Zadovoljni tudi zato, ker smo se spomnili naših 
izseljencev. Pa na to, da smo jim pokazali, da jih še »imamo za naše«, in na to, da tudi sami še 
čutijo, kam spadajo njihove korenine. 

Ker je že pol novega leta mimo, ugotavljam, da bo nagrajencev tudi za naslednji izlet veliko. 

SREČNO        Vaša Mirjam  
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